
 
Številka: 187/2016 
Datum: 30. 1. 2016 

 

ZAPISNIK ZBORA GOSPODARJEV 

 

Zbor gospodarjev je potekal 30.01.2016 v dvorani Preddverje kupole Gospodarskega razstavišča v 
Ljubljani s pričetkom ob 13.30. 

 

Prisotni delegati - predstavniki odsekov za gospodarstvo planinskih društev s planinskimi kočami:  
Rajmund Čerin – OPD Koper, Beno Karner – PD Celje-Matica, Ivan Rupnik – PD Cerkno, Roman 
Močnik – PD Črna na Koroškem, Iztok Arnoc – PD Dovje-Mojstrana, Ivo Šinkovec - PD Gornji Grad, 
Ivan Kovač – PD Hrastnik, Zoran More – PD Idrija, Gregor Gerčar – PD Integral, Emil Sekne – PD 
Iskra Kranj, Marjan Čadež – PD Javornik Koroška Bela, Janko Rabič – PD Jesenice, Jože Juršič – PD 
Krka Novo mesto, Marjan Zupan – PD Kum Trbovlje, Jože Rajh – PD Laško, Tone Jan – PD Medvode, 
Andrej Mencinger – PD Mežica, Igor Kanižar – PD Moravče, Toni Praunseis – PD Mozirje, Mile 
Guzina – PD Pošte in Telekoma Ljubljana, Matija Močilnik – PD Prevalje, Benjamin Kampuš – PD 
Radeče, Marjan Jauševec – PD Radovljica, Zoran Kos – PD Ruše, Jože Kocjanc – PD Srednja vas v 
Bohinju, Matjaž Čepin – PD Škofja Loka, Darij Kenda – PD Tolmin, Anton Sitar – PD Vransko, Roman 
Novak – PD Vrhnika, Alojz Lotrič – PD Za Selško dolino Železniki, Karel Drnovšek – PD Zagorje ob 
Savi, Maric Okršlar – PD Gorje, Andrej Kramar – PD Železničar Ljubljana. 
 

 

Ostali prisotni: Bojan Rotovnik – predsednik PZS, Dušan Prašnikar – strokovni sodelavec GK PZS, 

Dragica Onič – PD Poljčane, Janez Šubil – PD Sovodenj, Ivan Likar – PD Križe, Bojan Završnik – PD 

Žirovnica, Jože Merc – PD Prevalje, Damjana Čadež – PD Cerkno, Olga Oven – PD Javornik Koroška 

Bela, Marjeta Bricl – PD Kum Trbovlje, Valentin Rezar – PD Radovljica, Jaka Zupanc – PD Srednja vas v 

Bohinju, Mirko Jeršič – PD Srednja vas v Bohinju, Milan Jerman – PD Vrhnika, Jože Šuštaršič – PD 

Radeče  

 

 

Ad. 1 

Pred Zborom gospodarjev je od 9.00 do 12.30 potekala 5. konferenca planinskega gospodarstva. 

Evidentiranje prisotnosti je potekalo od 13.00 dalje, a je trajalo še po predvidenem začetku Zbora. 

Predlagani delovni predsednik zbora je zato predlagal, da se kar prične s točkami dnevnega reda. 

 

Ad. 2 

Predlog organov zbora je podal Janko Rabič, načelnik gospodarske komisije. 

Delovno predsedstvo: Jože Rajh – PD Laško, predsednik; Marica Okršlar – PD Gorje; Rudi Burjak – PD 

Mežica. 

Verifikacijska komisija: Marjeta Bricl – PD Kum Trbovlje, predsednica; Jože Merc – PD Prevalje, 

Damjana Čadež – PD Cerkno. 

Zapisnikar: Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS  



 
 

Overovatelja zapisnika: Benjamin Kampuš – PD Radeče, Bojan Završnik – PD Žirovnica 

 

SKLEP: 1/2016: Zbor gospodarjev potrjuje delovne organe zbora v predlagani sestavi. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 3 

Predsednik delovnega predsedstva (predsednik DP) Jože Rajh je za potek zbora predlagal naslednji 

dnevni red: 

1. Evidentiranje prisotnosti  
2. Izvolitev organov zbora  
3. Pregled in potrditev dnevnega reda 
4. Pozdrav gostov 
5. Poročilo verifikacijske komisije 
6. Poročilo o delu GK za leto 2014 in za 2015 
7. Predstavitev programa dela in finančnega načrta GK za leto 2016 
8. Predstavitev okvirnega programa dela GK za leto 2017 
9. Sprejem Pravilnika o kočah, bivakih in planinskih učnih središčih 
10. Sprejem najvišjih cen za prenočevanje in osnovne oskrbe v planinskih kočah 
11. Razno 

Na dnevni red ni bilo pripomb, zato je bil soglasno sprejet.  

 
SKLEP: 2/2016: Zbor gospodarjev potrjuje dnevni red v predlagani obliki. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Ad. 4 

Na zboru gospodarjev ni bilo zunanjih gostov, zato je predsednik DP prešel na naslednjo točko. 
 
Ad. 5 

Predsednik DP je ugotovil, da verifikacijska komisija še ni uspela pripraviti poročila, zato je predlagal, 
da se nadaljuje z dnevnim redom in se poročilo poda kasneje. 
 

Ad. 6 

Predsednik DP je k besedi povabil načelnika GK PZS Janka Rabiča, ki je podal poročilo o delu 
komisije za v letu 2014 in 2015. 
Načelnik se je pri predstavitvi poročilo bistvenih aktivnosti komisije: svetovalna pisarna, mednarodno 

sodelovanje, podeljevanje certifikatov »Okolju prijazna planinska« koča, podeljevanje certifikatov 

»Družinam prijazna planinska koča«, vzorčenje odpadnih vod iz čistilnih naprav na planinskih kočah, 

Priprava Pravilnika o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, promociji planinskih koč 

na sejmih, publikacije, preko projekta Naj planinska koča, analiza uspešnosti poslovanja planinskih 

koč in dobrega sodelovanja z mediji, sodelovanje pri projektih. 

Za konec je podal ugotovitev, da je v letu 2015 komisija opravila veliko dela, da so bili začetki težki, se 

vsi še vedno učijo, da sprejemajo kritike, a se tudi ne branijo pohvale. 

 

Strokovni sodelavec komisije Dušan Prašnikar je dodatno pojasnil, da je komisija v letu 2015 

pripravila Merila za vrednotenje kandidatur za sofinanciranje iz sredstev Fundacije za šport s 

področja gradnje športnih objektov na področju Planinstva – planinske koče. Bistvo meril je, da PZS 

podpira ekološko in energetsko sanacijo planinskih koč in s temi merili komisija  



 
 

 

Predsednik DP je dal poročila v razpravo. S strani delegatov ni bilo podanih komentarjev. Predsednik 

DP je ugotovil, da glasovanje o poročilih še ne morejo izvesti, ker verifikacijska komisija še ni podala 

poročila in zato je zbor o poročilih glasoval po poročilu verifikacijske komisije. 

 

SKLEP: 3/2016: Zbor gospodarjev potrjuje poročilo o delu GK PZS za leto 2014 in za leto 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. Poročilo je priloga zapisnika. 
 

Ad. 5  

Poročilo verifikacijske komisije je podala njena predsednica Marjeta Bricl, PD Kum Trbovlje.  
Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov, predstavnikov odsekov za 

gospodarstvo društev s planinskimi kočami, ob 13.45 ugotovila, da je od skupno 73 glasov za 

odločanje na današnjem zasedanju navzočih 33 glasov ali 45 %, kar pomeni, da je navzočih več kot 

ena tretjina glasov in je zbor sklepčen. Odločitev bo sprejeta, če zanjo glasuje več kot polovica 

navzočih glasov, oz. najmanj 17. Zbor bo sklepčen, dokler bo na njem prisotnih vsaj 25 glasov za 

odločanje. Poročilo je priloga zapisnika. 

 

Ad. 7 in Ad. 8 

Predsednik DP je predlagal, da se točki 7 in 8 dnevnega reda predstavi skupaj in tudi glasuje hkrati za 

obe točki, program dela in finančni načrt GK za leto 2016 ter okvirni program dela za leto 2017. 

 

Načelnik komisije Janko Rabič je pojasnil, da v programu za leto 2016 in predlogu za 2017 ni velikih 

novosti v aktivnostih komisije, glede na leto 2015. Glede na to, da je bil predlog programa v gradivu 

zbora, upa, da so delegati to prebrali in da ni potrebno predstaviti plana. Ugotavlja, da na poročilo za 

leto 2015 ni bilo pripomb, so pa dobrodošle pobude za program dela. 

 

Strokovni sodelavec Dušan Prašnikar je predstavil finančni načrt komisije za leto 2016 in sicer je 

podrobneje predstavil stroškovna mesta gospodarske komisije, ki predstavljajo glavne sklope 

aktivnosti komisije.  

 

Ker s strani delegatov ni bilo podanih komentarjev je dal predsednik DP program dela na glasovanje. 

 

Sklep 4/2016: Zbor gospodarjev potrjuje program dela in finančni načrt gospodarske komisije za 

leto 2016 ter okvirni program dela za leto 2017 v predlagani obliki. 

Sklep je bil soglasno sprejet. Program dela s finančnim načrtom je priloga zapisnika. 
 

Ad. 9 

Predsednik DP je povabil k predstaviti naslednje točke Sprejem Pravilnika o kočah, bivakih in 
planinskih učnih središčih. 
 

Predlog Pravilnika je predstavil strokovni sodelavec Dušan Prašnikar. V začetku je pojasnil, da je 

obstoječi Pravilnik iz leta 1997 in je bil nujno potreben prenove. Začetek sprememb pravilnika je iz 

leta 2014 in v tem času sta potekali dve javni razpravi ter več obravnav tako na sejah posebne 

komisije za pripravo pravilnika, sejah IO GK kot tudi sejah predsedstva PZS. Predstavil je osnovna 

izhodišča novega pravilnika ter povzetek vsebinskih sklopov pravilnika. Ne pa tudi vseh posameznih 

členov, saj je bil predlog pravilnika tudi v gradivu za zbor gospodarjev.  



 
 

 

Predsednik DP je prisotne pozval k razpravi. 

 

Jože Kocjanc – PD Srednja vas Bohinj je predlagal, da se k Pravilniku o planinskih učnih središčih, 

bivakih in planinskih učnih središčih kot prilogo doda hišni red za bivake in hišni red za planinska učna 

središča. V hišnem redu za bivake je potrebno vnesti vsaj to, da se mora koristnik bivaka podpisati ter 

navesti v kakem stanju je bivak ob prihodu in kakega je pustil ob odhodu. 

 

Nadalje je Jože Kocjanc predlagal, da se v 16. členu spremeni, da rezervacija velja do 19. ure na dan 

prihoda in ne do 20. ure kot je zapisano v predlogu Pravilnika.  

 

Predsednik DP je vprašal, kdo bo podal odgovor na predloga.  

 

Strokovni sodelavec PZS Damjan Omerzu je pojasnil glede postopka, da lahko zbor sprejme Pravilnik 

in potem v amandmajski obliki odloča o posameznih predlogih. Glede predloga za Hišni red o bivakih 

pa predlaga, da zbor pooblasti gospodarsko komisijo, da pripravi hišni red, saj na zobru nimamo 

vsebinskega predloga v amandmajski obliki. 

 

S strani delegatov je bilo izraženih nekaj komentarjev, da to ni mogoče, da bi se čakalo z rezervacijo 

do 20. ure.  

 

Predsednik DP je pojasnil, da zbor najprej odloča o osnovnem predlogu Pravilnika, potem pa o 

posameznih amandmajih in kasneje se izdela čistopis Pravilnika. 

 

Olga Oven – PD Javornik Koroška Bela je komentirala, da še ni videla dokumenta, kjer bi bila 

tolikokrat zapisana beseda mora, sploh s strani upravljavca oz. lastnika planinskega objekta. Druga 

pripomba je, da sta si določili v 19. in 28. členu v nasprotju. V 19. členu je navedeno, da koča mora 

imeti v prodaji spalno rjuho za enkratno ali večkratno uporabo, v 28. členu pa je navedeno 

priporočilo, da koče v prodaji nudijo tudi spalne rjuhe. Priporoča, da če se bo Pravilnik spreminjal, da 

se beseda mora spremeni v priporočilo. 

 

Neimenovani delegat je podal pripombo na 22. Člen, da na pročeljih planinskih objektov ni dovoljeno 

imeti reklamnih napisov. Če dobi denar od podjetja ali Evrope,  

 

Predsednik DP je pojasnil, da je predlog Pravilnika potekal v dveh javnih razpravah in da so imela 

društva dovolj možnosti podati predloge, da sedaj zbor sprejme predloga Pravilnika takšen kot je 

podan, možnosti za spremembe bodo tudi še v prihodnje. Pripombe zbira IO GK se do naslednjega 

zbora gospodarjev pripravi predlog sprememb Pravilnika v tistih členih, kjer bo to potrebno. 

 

Neimenovani delegat je pripomnil, da v tem primeru dokument ni veljaven. 

 

Emil Sekne – PD Iskra Kranj je povedal, da mora tak dokument sprejeti zbor, se pravi da ga skupaj s 

pripombami sprejmemo danes.  

 



 
 

Strokovni sodelavec Damjan Omerzu je obrazložil možnosti glede sprejeta Pravilnika. Prva možnost 

je, da se sprejme Pravilnik tak kot je in se potem glasuje o amandmajih za posamezne spremembe, ki 

so bile podane v razpravi. Druga možnost pa je, da se Pravilnik sprejeme kot tak, podane pripombe 

pa se zberejo in se pripravi predlog sprememb za odločanje na naslednjem zboru gospodarjev.  

 

Predsednik DP je podal ugotovitev, da je od sedaj izrečenega najbolj sporna ura rezervacije in 

predlaga, da se posebej glasuje o tej spremembi. Najprej torej o pravilniku takem kot je in potem o 

amandmaju glede časa rezervacije.  

 

Neimenovani delegat je še enkrat opozoril, da če ne mora na koči dati table o sofinancerju, potem 

tudi sredstev ne bo dobil. 

 

Predsednik DP je pojasnil, da taka pojasnjevalna tabla ni reklama, torej ni sporna.  

 

Tone Jan - PD Medvode je mnenja, da mu druga varianta glede sprejetja Pravilnika ni všeč. Predlagal 

je še tretjo možnost glede sprejema Pravilnika in sicer da se danes obravnava Pravilnik z vsemi 

predlogi in da se čistopis takega Pravilnika da izvršnemu odboru v potrditev.  

 

Predsednik DP je mnenja, da je to sicer ena od variant, a postopkovno ni primerna. Še enkrat 

predlaga, da zbor najprej sprejme Pravilnik kot tak in nato predlagane pripombe, ki jih v obliki 

čistopisa potrdi izvršni odbor komisije in potem upravni odbor PZS. 

 

Mirko Jeršič – PD Srednja vas v Bohinju je predlagal, da se najprej opredeli do podanih pripomb in ko 

bodo pripombe sprejete ali zavržene se odloča o Pravilniku. 

 

Sklep 5/2016: Zbor gospodarjev potrjuje Pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih 

središčih v obliki, ki je bila pripravljena kot gradivo za zbor. 

Za sklep je glasovalo več kot 20 navzočih delegatov in je sprejet. 

 

Predsednik DP je dal na sklepanje še predloge, ki so bili podani tekom razprave. 

 

Strokovni sodelavec Dušan Prašnikar je opozoril, da moramo točno opredeliti, katere spremembe 

smo sprejeli, da bo to jasno zapisano, čeprav so bile pobude že izrečene. Če se gre po členih, je bila 

pri 16. Členu podana pobuda, da velja rezervacija do 19. Ure ali kako drugače.  

 

Z strani več prisotnih je bilo izraženo mnenje, da je ta ura 17 oz. 19. Glede na nejasnost predloga, je 

predsednik DP predlagal glasovanje o posameznih predlogih ur. 

 

Predlog sklepa: Zbor gospodarjev sprejme spremembo 16. člena, da se spremeni čas rezervacije na 

17. uro.  

Za sklep je glasovalo 9 delegatov in sklep ni potrjen.  

 

Predlog sklepa: Zbor gospodarjev sprejme spremembo 16. člena, da se spremeni čas rezervacije na 

19. uro.  

Za sklep je glasovalo 16 delegatov in sklep ni potrjen.  



 
 

 

Sklep 6/2016: Zbor gospodarjev sprejme pripombo, da je priloga Pravilnika o planinskih koča, 

bivakih in planinskih učnih središčih tudi hišni red za bivake in hišni red za planinska učna središča. 

Za sklep je glasovalo preko 20 delegatov in sklep je sprejet.  

 
Strokovni sodelavec Dušan Prašnikar je opozoril, da je bila dana še pripomba glede neusklajenosti 
med 19. in 28. členom glede ponudbe spalne rjuhe v kočah. 
 
Predsednik DP je pojasnil, da je v 19. členu navedeno, da koča mora imeti na voljo spalno rjuho v 
prodaji in je prav tako, v 28. členu pa se nanaša na ostale izdelke, ki so priporočljivi. Zato tu ni 
potrebne nobene spremembe.  
 
Predsednik DP je ugotovil, da drugih pripomb ni bilo in da je ta točka dnevnega reda zaključena in 
odpira točko 10. 
 
Ad. 10 
Sprejem najvišjih cen za prenočevanje in osnovne oskrbe v planinskih kočah je predstavil Načelnik 
gospodarske komisije Janko Rabič. V uvodu je pojasnil, da gre pri cenah za aktualen in pomemben 
problem, ki ga moramo rešiti in priti do skupnega stališča, saj gre tudi za skupni ugled, tako komisije, 
PZS kot samih koč in da ne bi prihajalo do kritik kdo ni kaj naredil. Da bi problem cen lažje rešili, je 
komisija ponovno oblikovala strokovni odbor za visokogorske koče. Odbor se je sestal in pripravil 
predlog cen prenočevanja in osnovne oskrbe v planinskih kočah. Predlog odbora je obravnavala 
komisija in predsedstvo PZS je podalo alternativni predlog s popravkom, ki ga je izvršni odbor 
gospodarske komisije obravnaval in z manjšimi spremembami potrdil in predlagal zboru za sprejetje. 
Predlog je kompromis, saj smo bili dveh bregovih in upa, da s potrditvijo tega predloga ne bo 
prihajalo do razhajanj in da bo v zadovoljstvo čim večih. 
 
Podrobno predstavitev predloga cenika je predstavil strokovni sodelavec Dušan Prašnikar. Predlog 
je bil poslan vsem društvom s kočami in objavljen na spletni strani PZS dva dni pred zborom. Kljub 
temu je Prašnikar podrobno predstavil vse predlagane spremembe cenika glede na do sedaj veljavni 
cenik. 
 
Marjan Jauševec – PD Radovljica je povedal, da smo prejšnji cenik sprejeli tako, da so cene 
priporočljive.  
 
Predsednik DP je obrazložil, da je tudi v prejšnjem ceniku bilo sprejeto in je zapisano, da so to 
najvišje cene. Povedal je, da so bile želje, da bi se to spremenilo tudi v statutu, vendar zaenkrat 
veljavni status opredeljuje, da PZS določa najvišje cene v planinskih kočah in ne priporoča. 
 
Sklep 7/2016: Zbor gospodarjev sprejema najvišje cene za prenočevanje in osnovne oskrbe v 
planinskih kočah. 
Za sklep je glasovalo 27 delegatov. Sklep je bil sprejet.  
 
Ad. 11 
Predsednik DP je v svojem imenu predlagal, da bi tudi v prihodnje obdržali tako obliko dela, da je na 
isti dan najprej konferenca planinskega gospodarstva in potem zbor gospodarjev, saj je tako najbolje 
izkoriščen čas. Dodatno je spomnil, da bo gospodarska komisija v letu 2016 organizirala 
usposabljanje za oskrbnike in pozval prisotne, da to informacijo razširijo v društvih oz. kočah, da bo 
seminar dobro obiskan. 
 



 
 

Emil Sekne – PD Iskra Kranj je vprašal, kaj narediti s tistimi, ki se ne bodo držali sprejetih najvišjih 
cen in vprašanje, ali je na zboru prisoten predstavnik PD Ljubljana Matica. 
 
Predsednik DP je izrazil mnenje, da je to delo na prostovoljni osnovi in jih težko sankcioniraš. Gre za 
pošten odnos in etiko.   
 
Ker druge razprave ni bilo se je predsednik DP vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje in srečno pot 
domov. 
 
Uradni del zbor je bil zaključen ob 15.15 uri. 

 

Zapisal: Dušan Prašnikar l.r. Predsednik delovnega predsedstva: Jože Rajh l.r. 

 

 

Overovatelja zapisnika:  

Benjamin Kampuš l.r. ,  Bojan Završnik l.r. 
 

 

 

 

Priloge: 
- Poročilo verifikacijske komisije 

- Poročilo o delu GK PZS za leto 2014 in za leto 2015 

- Program dela in finančni načrt GK PZS za leto 2016 

- Okvirni program dela GK PZS za leto 2017 

- Pravilnik za planinske koče, bivake in planinska učna središča 

- Najvišje cene prenočevanja in osnovne oskrbe v planinskih kočah 


